

Securities and Commodities Authority	السادة هيئة الأوراق المالية والسلع
Abu Dhabi Securities Exchange	السادة سوق أبوظبي للأوراق المالية
Date: 30-11-2022	التاريخ: 30-11-2022م
Greetings,	تحية طيبة وبعد،،
Subject: Agthia Group Completes Acquisition of a 60% stake in Abu Auf Holding Netherlands B.V.	الموضوع: إتمام مجموعة أغذية الاستحواذ على 60% من أسهم شركة أبو عوف القابضة الهولندية بي في
Further to the disclosure made on 14 July 2022 (as attached) regarding Agthia Group PJSC's (the "Company") Board of Directors having approved the acquisition of a 60% stake in Abu Auf Holding Netherlands (the "Auf Group") through the Company's subsidiary, AG Synergy Holdings 1 RSC Ltd ("Synergy Holdco") (the "Acquisition"), the Company hereby announces that it has completed the Acquisition today.	إلحاقاً للإفصاح الصادر بتاريخ 14 يوليو 2022 "مرفق نسخة" فيما يتعلق بموافقة مجلس إدارة مجموعة أغذية ش.م.ع. ("الشركة") على صفقه الاستحواذ على 60% من أسهم شركة أبو عوف القابضة الهولندية ("مجموعة عوف") من خلال شركتنا التابعة، أيه جي سينرجي هولدرز القابضة ا ر أس سي ليميتد ("سينرجي هولدرز") ("الاستحواذ")، تود الشركة الاعلان عن إتمام عملية الاستحواذ اليوم.
Best Regards,	تفضلوا بقبول فائق الاحترام والتحية،،
 ياسر عبد الخالق عمر Yasser Abdelkhalek Omar امين سر مجلس الإدارة Company Secretary	
	

Securities and Commodities Authority	السادة هيئة الأوراق المالية والسلع
Abu Dhabi Securities Exchange	السادة سوق أبوظبي للأوراق المالية
Date: 14/07/2022	التاريخ: 14/07/2022
Greetings,	تحية طيبة وبعد،،
Subject: Agthia Group PJSC Board of Directors' Meeting	الموضوع: اجتماع مجلس إدارة مجموعة أغذية بي جيه إس سي
Please be informed that Agthia Group PJSC (the "Company") Board of Directors (the "Board") met on Thursday 14/7/2022, through virtual conference at 3PM (the "Meeting") and discussed the acquisition of a 60% stake in Abu Auf Holding Netherlands B.V (the "Target") through the Company's subsidiary, AG Synergy Holdings 1 RSC Ltd ("Synergy Holdco").	يرجى العلم بأن مجلس إدارة ("المجلس") مجموعة أغذية ش. م. ع. ("الشركة") عقد اجتماعه ("الاجتماع") في يوم الخميس الموافق 2022/7/14 من خلال اجتماع افتراضي في تمام الساعة الثالثة بعد الظهر وقام بمناقشة استحواذ الشركة على 60% من أسهم شركة أبو عوف القابضة الهولندية بي في ("الشركة المستهدفة") من خلال شركتها التابعة، أيه جي سيرنجي القابضة الأولى آر أس سي ليميتد، للاستحواذ ("سيرنجي هولدكو").
The Target is a manufacturer, distributor and operator of retail stores and kiosks of specialty products and healthy snacks, including coffee, nuts, dates, dried fruits, and other kitchen essentials in Egypt (the "Acquisition"). The Target will be purchased by Synergy Holdco from the Target's existing shareholders, Ahmed Auf, Mohamed Auf, Ayman Auf and Tanmeya Energy BV, a vehicle managed by Tanmiya Capital Ventures ("TCV") (together the "Sellers") (the "Transaction").	علماً بأن الشركة المستهدفة هي مُصنِّع وموزع ومشغل لمتاجر البيع بالتجزئة وأكشاك المنتجات المتخصصة والوجبات الخفيفة الصحية، بما في ذلك القهوة والمكسرات والتمر والفواكه المجففة وغيرها من أساسيات المطبخ الأخرى في مصر ("عملية الاستحواذ")، من المساهمين الحاليين في الشركة المستهدفة، أحمد عوف، محمد عوف، أيمن عوف، وشركة تنمية إنرجي بي في وهي شركة تديرها شركة تنمية كابيتال فنتشر ("تي سي في") (يُشار إليهم مجتمعين بلفظ "البائعين") ("الصفقة").
The initial price for the Acquisition will be up to 2,920,549,895 Egyptian pounds, which will be subject to (a) customary completion accounts adjustments for debt, cash, invested capital and working capital and (b) an earn out in payment in relation to 2022 EBITDA levels.	سيكون السعر المبدئي للاستحواذ على الأسهم بحد أقصى 2,920,549,895 جنيه مصري، والتي ستكون خاضعة (أ) لتعديلات حسابات الإنجاز المعتادة للديون والنقد ورأس المال العامل (ب) ومبلغ من الأرباح فيما يتعلق بمستويات الأرباح قبل الأرباح قبل الفوائد والضريبة والإهلاك والامتهلاك لعام 2022.

<p>Completion of the Acquisition is subject to the satisfaction of customary regulatory conditions.</p>	<p>ويخضع إتمام عملية الاستحواذ لاستيفاء الشروط التنظيمية المتعارف عليها.</p>
<p>The Board consequently decided to:</p>	<p>وقرر المجلس بالإجماع على ما يلي:</p>
<p>i. authorise and approve the entry by Synergy Holdco into the Sale and Purchase Agreement with the Sellers in respect of the Transaction (the "SPA"), any ancillary documentation, and authorise the Chairman of the Company, any director, the CEO of the Company and any director of Synergy Holdco to execute such documents;</p>	<p>1. الموافقة على إبرام سيرنجي هولدكو اتفاقية البيع والشراء فيما يتعلق بالصفقة ("اتفاقية بيع وشراء")، بما في ذلك أية وثائق ذات علاقة، وتخويل كل من رئيس مجلس إدارة الشركة أو أي عضو من أعضاء مجلس الإدارة أو المدير التنفيذي بالتوقيع على هذه الوثائق؛ وأي مدير في سيرنجي هولدكو لتنفيذ مثل هذه المستندات.</p>
<p>ii. authorise and approve obtaining financing from any bank(s) or a financial institution in order to fund the Acquisition; and</p>	<p>2. التفويض والموافقة على الحصول على تمويل من أي بنك (بنوك) أو مؤسسة مالية من أجل تمويل عملية الاستحواذ.</p>
<p>iii. authorise the Chairman of the Company, any director and the CEO of the Company and any director of Synergy Holdco with full power and authority to take all such actions as any such person may in its absolute discretion consider necessary, desirable or expedient to finalise the terms of the Transaction including, without limitation, the power and authority to:</p>	<p>3. منح كل من رئيس مجلس إدارة الشركة أو أي عضو من أعضاء مجلس الإدارة أو المدير التنفيذي أو أي عضو من سيرنجي هولدكو كامل الصلاحية والسلطة لإتخاذ كافة الإجراءات التي قد يراها أي شخص وفقاً لتقديره المطلق ضرورية أو مرغوبة أو مناسبة لإتمام بنود الصفقة بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر:</p>
<p>a. negotiate, agree, amend and approve the documents tabled at the Meeting ("Documents") or any agreement, application,</p>	<p>(أ) التفاوض والموافقة على وتعديل واعتماد المستندات المعروضة في الاجتماع ("المستندات") أو أي إتفاق أو طلب أو إيداع لجهة رقابية أو إشعار أو مراسلات أو مستندات</p>

The Agthia Promise

A total
commitment
to quality,
naturally



<p>regulatory filing, notice, correspondence or other documents to be provided or entered into in connection with the Documents or the Transaction, together with any amendments thereto (the "Ancillary Documents and Filings");</p>	<p>أخرى يجب تقديمها أو إبرامها وذلك فيما يتعلق بالمستندات أو الصفقة بالإضافة إلى أي تعديلات قد تطرأ عليها ("المستندات الإضافية والإيداعات")؛ و</p>
<p>b. appoint and authorise a suitably qualified law firm to make any filings and undertake any required actions to effect Transaction on behalf of Synergy Holdco;</p>	<p>(ب) تعيين وتفويض مكتب محاماة مؤهل بشكل مناسب لتقديم أي إيداعات واتخاذ أي إجراءات مطلوبة لتنفيذ الصفقة نيابة عن سينرجي هولدكو؛ و</p>
<p>c. execute and deliver the Documents and the Ancillary Documents and Filings; and</p>	<p>(ج) تنفيذ وتسليم المستندات والمستندات الإضافية والإيداعات؛ و</p>
<p>d. do all other acts or things that it in its absolute discretion considers necessary, desirable or expedient to ratify, to give effect to or in connection with the Documents, the Ancillary Documents and Filings or the Transaction.</p>	<p>(د) القيام بجميع الأعمال أو الأشياء الأخرى التي يعتبرها وفقاً لتقديره المطلق ضرورية أو مرغوبة أو مناسبة من أجل إقرار وتنفيذ الصفقة أو المستندات والمستندات الإضافية والإيداعات.</p>
<p>The Board also discussed current/future matters relevant to the affairs of the Company.</p>	<p>وناقش المجلس غيرها من المسائل المتعلقة ببعض الأعمال ذات الصلة والمرتبطة بشؤون الشركة وأعمالها ومشاريعها الحالية والمستقبلية.</p>
<p>We will keep the market apprised of any material developments with respect to this Acquisition and</p>	<p>وسنبقى السوق على علم بأي تطورات جوهرية فيما يتعلق بعملية الاستحواذ هذه، وإبلاغه بمجرد اكتمال الصفقة وذلك وفقاً لشروط اتفاقية البيع والشراء.</p>

The Agthia Promise

A total
commitment
to quality,
naturally





inform the market once it is completed in accordance with the terms of the SPA.	
Best Regards,	تفضلوا بقبول فائق الاحترام والتحية،،
 ياسر عبد الخالق عمر Yasser Abdelkhalek Omar امين سهر مجلس الإدارة Company Secretary	



Agthia Group PJSC

P.O. Box 37725, Sky Tower, 17th Floor, Al Reem Island, Abu Dhabi, UAE T +971 2 5960600 F +971 2 6726070
www.agthia.com

The Agthia Promise

A total
commitment
to quality,
naturally

